
Styrelsemöte 2/11 - 2023

Protokoll

Mötet öppnades

Sekreterare valdes till Sofia Larsson

Justeringsmän utvaldes till Magnus Böröy och Daniel Uhlin

Kassarapporten
Den gick igenom innan mötet på mail, eftersom Mattias Holmen inte kunde delta i mötet.

Medlemsavgifter
Medlemsavgifterna har skickats ut till alla och väntar på betalning från dom. Man skulle ha
betalat in senast den 31/10.
Rensningar av grupper skulle ha gjorts innan vi skickade ut fakturan för att veta vilka som är
aktiva eller inte. Vi hade för bråttom och faturerna han och kom ut till alla som är registrerade
på laget.se . Detta gjorde att vi fick många föräldrar som skrev att deras barn inte skulle
fortsätta. En resning kommer nu att ske under hela årets gång.

Träningsdag
7 januari är ett preliminärt datum för en träningsdag i Källbyhallen för alla ungdomar. Dagen
kommer ha ett liknande upplägg som förra gången med att vi kommer dela in ungdomarna i
två olika grupper beroende på ålder.
Vi beslutade att vi skulle ha en sista anmälningsdag för detta och det kommer att vara tre
veckor innan alltså den 17 december. Vi kommer skicka ut denna informationen på laget.se

Kinnekulleblixten
Vi gick igenom vad alla hade för ansvarsområden inför och under tävlingen. Sofia ska
renskriva dokumentet och skicka ut till alla på mail.

Övriga frågor
- Fylla i närvoro bättre på laget.se
- Kinnekulle tröja på sig i semifinaler och finaler under tävlingar.
- Rensa grupperna på laget.se
- Handduk och vattenflaska köper vi in till klubben, 100 vattenflaska och 50 handdukar.
- AI licens 1000 kr per år, ska vi ha eller inte?

Val av nästa möte
Torsdag den 23 november kl 19.30 i källbyhallen

Magnus Böröy Daniel Uhlin

__________________________ _____________________________




